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Kaupunginhallitus 13.09.2021 § 342      
     
 
 
 
 
Valmistelija Talousjohtaja Heli Lähteenmäki: 

 
Talousarvion 2021 puolivuotisraportti on valmistunut. Raportti sisältää 
edellisten vuosien tapaan koko kaupungin talouden toteutumatiedot tammi-
kesäkuulta, tulosennusteen, vuoden 2021 strategisten toimenpiteiden 
arvioinnin, toimialojen katsaukset toimintaan ja talouteen puolen vuoden 
toteutuman pohjalta, tulosalueiden raportoinnin olennaisista tapahtumista, 
investointien toteutuma-arviot sekä lopuksi tytäryhtiöiden katsaukset 
toimintaan ja talouteen. 
 
Liite B1, KH 13.9.2021 
 
Koronapandemia jatkuu edelleen, ja sillä on ollut vaikutuksia toimintaan 
sekä talouteen. Pandemiasta aiheutuu lisäkustannuksia, ja niihin saatavien 
korvausten suuruus on vielä avoinna. Tilanne on toisenlainen kuin vuosi 
sitten rokotuskattavuuden laajenemisen ansiosta, mutta epävarmuutta se 
tuo silti loppuvuoden ennustamiseen. Yleisesti talousnäkymät ovat 
positiiviset koronapandemiasta huolimatta.  
 
Talousjohtaja Heli Lähteenmäki on läsnä asiantuntijana kokouksessa. 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus esittää, että kaupunginvaltuusto käsittelee 
talousarvion 2021 puolivuotisraportin. 

  
Kokouskäsittely  Merkittiin, että talousjohtaja Heli Lähteenmäki oli läsnä 

kokouksessa asiantuntijana asian käsittelyn ajan. 
 

Merkittiin, että henkilöstön edustaja Katja Mäntylä oli läsnä 
kokouksessa asian käsittelyn ajan. 

 
Päätös Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin. 
   
 
Kaupunginvaltuusto 20.09.2021 § 90        
100/02.02.02/2021     
 
   
 
 
Esittelijä Kaupunginhallitus 

 
Päätösehdotus Kaupunginvaltuusto merkitsee talousarvion 

puolivuotisraportin tiedoksi. 
  

 
Kokouskäsittely Keskustelun aikana valtuutettu Mikko Rönnholm teki 

valtuutettu Lauri Laineen kannattamana seuraavan 



toimenpidealoitteen: ”Kaupunginhallitus ryhtyy 
valmistelemaan ensi vuoden talousarviota niin, ettei ensi 
vuodelle ehdotettua veron korotusta 0,75 prosenttia 
toteutettaisi.” 

 
 Äänestysesitykseksi hyväksyttiin puheenjohtajan esityksestä 
seuraavaa: 

 
 Toimenpidealoitteen liittämättä jättäminen on ”jaa” ja 
valtuutettu Rönnholmin esittämän toimenpidealoitteen 
liittäminen päätökseen on ”ei”. Tämän jälkeen hyväksytyn 
äänestysesityksen mukaisesti suoritetussa äänestyksessä 
toimenpidealoitteen liittämättä jättämisen puolesta annettiin 
34 ääntä, ja toimenpidealoitteen liittämisen puolesta 9 ääntä.  

 
  Liite A1, KV 20.9.2021 
 

 Kaupunginvaltuusto päätti jättää lisäämättä päätökseen 
valtuutettu Mikko Rönnholmin esittämän toimenpidealoitteen.  

 
Asian käsittely jatkui. 

 
Kaupunginvaltuusto Kaupunginhallituksen ehdotus hyväksyttiin. 
  


